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Protokół nr LIII/22 

 z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

odbytej w dniu 20 grudnia 2022 r. 

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 10:00 i trwała do godz. 14:12. 

Obrady sesji odbyły się w sali obrad Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza 

Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźlu (pokój nr 229). Obrady prowadził Ireneusz Wiśniewski 

Przewodniczący Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

Ad 1. 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski, poinformował, że 

obrady są prawomocne, w chwili stwierdzenia prawomocności sesji uczestniczyło w niej 12 

radnych. W trakcie obrad przybyli kolejni radni. Łącznie obecnych było 22 radnych. 

Nieobecny był radny Marek Piasecki (lista obecności dołączona do protokołu).  

 

Przewodniczący Rady Miasta przywitał wszystkich uczestniczących w obradach oraz 

zaproszonego gościa – Pana Piotra Stańczuka, przedstawiciela firmy Ecovidi Doradztwo 

środowiskowe i energetyczne, do punktu: Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia założeń do 

planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Miasta Kędzierzyn-

Koźle. Następnie przedstawił zmiany do porządku obrad. Zaproponował wprowadzenie do 

porządku obrad podjęcie uchwały  w sprawie ustalenia wykazu wydatków z budżetu Gminy 

Kędzierzyn-Koźle, których niezrealizowane kwoty nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2022 i poddał wniosek pod głosowanie: 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 9 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Adam Oczoś, 

Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Grzegorz Chudomięt 

NIEOBECNI (9) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Jacek Król, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Ewa Odulińska, 

Marek Piasecki, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz 

 

Radny Grzegorz Chudomięt z powodu problemów z zagłosowaniem w systemie eSesja, oddał 

głos „przeciw” poprzez oświadczenie do protokołu.  

 

Prowadzący obrady poinformował, że porządek obrad został poszerzony o ww. punkt. 

Następnie poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad podjęcia uchwały w 

sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2023: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 9 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Adam Oczoś, 

Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Grzegorz Chudomięt 

NIEOBECNI (9) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Jacek Król, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Ewa Odulińska, 

Marek Piasecki, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz 

Prowadzący obrady poinformował, że porządek obrad został poszerzony o ww. punkt. 

Porządek obrad LIII sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle, przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

3. Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

 

CZĘŚĆ I – BUDŻETOWA 

1. Uchwalenie budżetu miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2023 
1) odczytanie projektu uchwały budżetowej; 

2) odczytanie  opinii  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej 

o projekcie uchwały budżetowej na 2023 r. oraz opinii o możliwości sfinansowania 

deficytu określonego w projekcie uchwały budżetowej na 2023 r.; 

3) odczytanie opinii lub wniosków poszczególnych komisji stałych Rady; 

4) odczytanie stanowiska Prezydenta Miasta do opinii lub wniosków poszczególnych 

komisji stałych Rady; 

5) odczytanie autopoprawki Prezydenta Miasta do projektu uchwały budżetowej;  

6) dyskusja nad nieuwzględnionymi przez Prezydenta Miasta wnioskami komisji stałych 

Rady oraz nad autopoprawką Prezydenta Miasta do projektu uchwały budżetowej;  

7) głosowanie wniosków zmian w projekcie uchwały budżetowej, o których mowa 

w pkt. 6, oraz autopoprawki Prezydenta Miasta;  

8) głosowanie nad przyjęciem uchwały budżetowej z uwzględnieniem przegłosowanych 

wniosków i autopoprawki Prezydenta Miasta. 

2. Uchwalenie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023-2035 

1) odczytanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 

na lata 2023-2035; 

2) odczytanie  opinii  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej 

o przedłożonym projekcie uchwały o wieloletniej prognozie finansowej na lata 2023-

2035; 

3) odczytanie opinii lub wniosków poszczególnych komisji stałych Rady; 

4) odczytanie stanowiska Prezydenta Miasta do opinii lub wniosków poszczególnych 

komisji stałych Rady; 

5) odczytanie autopoprawek Prezydenta Miasta do projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023-2035;  

6) dyskusja nad nieuwzględnionymi przez Prezydenta Miasta wnioskami komisji stałych 

Rady oraz nad autopoprawkami Prezydenta Miasta do projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023-2035; 

7) głosowanie wniosków zmian w projekcie uchwały, o których mowa w pkt. 6;  
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8) głosowanie nad przyjęciem uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2023-2035 z uwzględnieniem przegłosowanych wniosków oraz 

autopoprawek Prezydenta Miasta. 

 

CZĘŚĆ II – SPRAWY BIEŻĄCE 

1. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 

elektryczną i paliwa gazowe dla Miasta Kędzierzyn-Koźle wraz z autopoprawką. 

2. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego 

i obszaru rewitalizacji w Kędzierzynie-Koźlu. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2022. 

4. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2022-2035 wraz z autopoprawką. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków z budżetu Gminy Kędzierzyn-

Koźle, których niezrealizowane kwoty nie wygasają z upływem roku budżetowego 2022. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie petycji o podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia 

przedmiotowego z podatku od nieruchomości. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wniosku o podjęcie działań zmierzających do „budowy 

przystanku kolejowego na os. Żabieniec oraz „przystosowania stacji kolejowej 

Kędzierzyn-Koźle Zachodnie do zatrzymywania się pociągów osobowych dalekobieżnych 

w kierunku Nysy i Gliwic”. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wniosku w przedmiocie „nadania nazwy przeprawie 

mostowej na Kanale Gliwickim, w ciągu obwodnicy północnej”. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 

2023. 

10. Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje  

i zapytania radnych. 

11. Wolne wnioski. 

12. Zakończenie obrad. 

 

Ad 2. 

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

Informację o bieżącej działalności Przewodniczącego Rady Miasta oraz korespondencji w 

okresie międzysesyjnym przedstawił Ireneusz Wiśniewski (pisemna informacja dołączona do 

niniejszego protokołu). 

 

Ad 3. 

Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Radni przed sesją otrzymali pocztą elektroniczną pisemną „informację o działaniach 

Prezydenta Miasta w okresie międzysesyjnym w dniach od 29 listopada do 12 grudnia 2022 r. 

oraz 13 do 19 grudnia 2022 r., podejmowanych w ramach inicjatywy uchwałodawczej, 

wydawania aktów kierownictwa wewnętrznego oraz aktów administracyjnych w zakresie 

postępowania podatkowego” (pismo Or.0057.11.2022 z dnia 13 grudnia 2022 r. oraz z dnia 

19 grudnia  2022 r. będące uzupełnieniem informacji z dnia 13 grudnia).  

 

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska poinformowała, że na dzień 19 grudnia zostało 

złożonych 3292 wniosków o dodatek węglowy, 2538 wnioski zostały rozpatrzone 
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pozytywnie, wypłacony 2360 na kwotę 7 mln 80 tys. Do wypłaty czeka 178 wniosków na 

kwotę 534 tys., gmina czeka na środki aby je wypłacić.  

Część I – budżetowa 

 

1. Uchwalenie budżetu miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2022 

 

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska przedstawiła prezentację – Projekt budżetu miasta 

Kędzierzyn-Koźle na rok 2023. 

 

1) odczytanie projektu uchwały budżetowej 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2023 

odczytała Joanna Hariasz, Skarbnik Miasta.  

 

2) odczytanie  opinii  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej o projekcie 

uchwały budżetowej na 2023 r. oraz opinii o możliwości sfinansowania deficytu określonego 

w projekcie uchwały budżetowej na 2023 r. 

 

Uchwałę nr 576/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Opolu z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie opinii o przedłożonym projekcie uchwały 

budżetowej miasta Kędzierzyn-Koźle na 2023 rok, odczytała Wiceprzewodnicząca Rady 

Miasta, Ewa Czubek. 

 

Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu postanawia pozytywnie 

zaopiniować przedłożony projekt uchwały budżetowej miasta Kędzierzyn-Koźle na 2023 rok 

(uchwała nr 576/2022 z dnia 15 grudnia 2022 r. dołączona do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady Miasta, Ireneusz Wiśniewski, odczytał uchwałę nr 577/2022 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu z dnia 15 grudnia 2022 r. nt. opinii 

o możliwości sfinansowania deficytu określonego w projekcie uchwały budżetowej (uchwała 

nr 577/2022 z dnia 15 grudnia 2022 r. dołączona do protokołu). 

 

3) odczytanie opinii lub wniosków poszczególnych komisji stałych Rady 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Andrzej Kopacki, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 7, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie 

zaopiniowała projekt budżetu miasta na rok 2023. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Ewa Odulińska, poinformowała że  komisja 

stosunkiem głosów: ,,za” - 7, pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu miasta na rok 2023.  

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja stosunkiem 

głosów: ,,za” - 4, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 2, pozytywnie zaopiniowała projekt 

budżetu miasta na rok 2023. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 6, „przeciw” - 5, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie 

zaopiniowała projekt budżetu miasta na rok 2023.  
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4) odczytanie stanowiska Prezydenta Miasta do opinii lub wniosków poszczególnych komisji 

stałych Rady; 

 

Z uwagi na brak wniosków komisji do projektu budżetu miasta na 2023 rok Przewodniczący 

Rady Miasta przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

 

5) odczytanie autopoprawki Prezydenta Miasta do projektu uchwały budżetowej;  

 

Autopoprawkę I oraz autopoprawkę II do złożonego Zarządzeniem Prezydenta Miasta 

Kędzierzyn-Koźle z dnia 15 listopada 2022 roku projektu budżetu miasta na rok 2023 

odczytała Joanna Hariasz, Skarbnik Miasta. 

 

6) dyskusja nad nieuwzględnionymi przez Prezydenta Miasta wnioskami komisji stałych 

Rady oraz nad autopoprawką Prezydenta Miasta do projektu uchwały budżetowej;  

 

Dominik Szustakiewicz zwrócił się z pytaniem, jak zostały rozpatrzone wnioski radnych do 

budżetu.  

 

Skarbnik Miasta Joanna Hariasz poinformowała, że część wniosków została uwzględniona w 

załączniku nr 8 do projektu budżetu, natomiast część, ze względu na niewystarczające środki 

na wszystkie zadania, nie została zrealizowana.  

 

Dominik Szustakiewicz zwrócił uwagę, że niektóre wnioski radnych są to drobne zadania i 

ich nie widać w budżecie. 

 

Zastępca prezydenta Artur Maruszczak stwierdził, że był wniosek komisji o to, aby od 

następnej sesji budżetowej przedstawiać informację radnym na temat wprowadzenia 

wniosków do budżetu. Teraz nie jest w stanie dać takiej informacji.  

 

Dominik Szustakiewicz podzielił się opinią, że radni powinni to  wiedzieć przed głosowaniem 

nad budżetem. Ponadto zapytał o zadanie „Park Kieszonkowy” na osiedlu Pogorzelec, na 

które przeznaczone nakłady to 1 mln zł. Jest zdziwiony tak dużą kwotą.  

 

Artur Maruszczak wyjaśnił, że jest to wstępnie planowana kwota, w tej chwili jest to na etapie 

dokumentacji projektowej, która będzie określała wartość całego zadania. 

 

Dominik Szustakiewicz podkreślił, że jest w tym miejscu duży deficyt miejsc parkingowych. 

Zapytał również o projekt rozbudowy przedszkola nr 11. 

 

Wojciech Jagiełło poinformował, że środki zaplanowane na to zadanie są przeznaczone na 

dokumentację projektową rozbudowy przedszkola o piętro - część która umożliwi realizację 

zajęć terapeutycznych, ponieważ jest to przedszkole integracyjne.  

 

Kolejne pytanie radnego Szustakiewicza dotyczyło nawierzchni planowanego parkingu przy 

PSP nr 11. 

 

Artur Maruszczak poinformował, że nawierzchnia będzie prawdopodobnie z kostki brukowej, 

ale musi sprawdzić projekt.  
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Dominik Szustakiewicz zwrócił uwagę, że zgodnie z Miejskim Planem Adaptacji do zmian 

klimatu powinno się z takich nawierzchni rezygnować, inne nawierzchnie są tańsze. 

 

Artur Maruszczak stwierdził, że nawierzchnie kostkowe i bitumiczne maja podobny koszt, 

gmina chce wprowadzać te założenia i tam gdzie można będzie zastosowana nawierzchnia 

nieutwardzona lub w części utwardzona.  

 

Dominik Szustakiewicz podzielił się opinią, że nie jest to dobry moment na branie kredytów.  

 

Katarzyna Dysarz poinformowała, że w 2022 r. na gospodarkę mieszkaniową było 

przeznaczona kwota ok. 18 mln zł, w tym roku o milion więcej, w tym ponad 16 mln na 

realizację wydatków przez MZBK. Zapytała ile środków jest przeznaczone na remonty 

pustostanów. 

 

Prezydent Miasta poinformowała, że w 2019 roku gmina oddała 67 mieszkań socjalnych na 

czas nieoznaczony, w 2020 r. 79 mieszkań, w 2021 r. 67 a w 2022 r. 78 mieszkań. Można by 

było przeznaczyć dodatkowe pieniądze, żeby tych mieszkań było więcej, ale przypuszcza, że 

nie ma innego miasta w całym województwie, w którym można dostać mieszkanie komunalne 

w przeciągu 1,5 – 2 lat. Gmina korzysta z dofinansowania z programu BGK rzędu 85%.  

 

Dyrektor MZBK Stanisław Węgrzyn poinformował, że ta kwota wzrostu będzie pokrywać 

wydatki bieżące, co roku jest podwyższana kwota na remonty i modernizację mieszkań, 

przyszły rok nie będzie rewelacyjny z uwagi na potężny wzrost materiałów budowlanych. 

Zwrócił uwagę, że te środki są przeznaczone po części na utrzymanie lokali we wspólnotach 

mieszkaniowych. Wspólnoty brały kredyty na remonty swoich budynków i dzisiaj pokłosiem 

tego są uchwały wspólnoty o podwyższeniu stawki na remonty bieżące. Zaczyna odmawiać 

wspólnotom, ponieważ podwyżki sięgają 50%. W tym roku jest realizowany duży projekt na 

remont mieszkań na ulicy Pocztowej 7 i Żeglarskiej 2. Z uwagi na zapowiadający się ciężki 

rok nie gwarantuje, że zaplanowana ilość mieszkań będzie oddana.  

 

Tomasz Scheller podzielił się opinią, że będzie głosował przeciw budżetowi. Zapytał, ja mógł 

zostać rozstrzygnięty przetarg na remont chodników i nawierzchni brukowych w latach 2022-

2025 na kwotę 2 mln 700 tys. zł, skoro nie wiadomo w jakich miejscach będzie remont.  

 

Artur Maruszczak stwierdził, że rozstrzygnięty przetarg dotyczy całego miasta, ale nie jest w 

stanie wskazać jakie chodniki i nawierzchnie będą wymagały remontu w przyszłym roku.  

 

Tomasz Scheller rozumie, że pewne ubytki w drogach wychodzą po zimie, ale radni składają 

wnioski, które powinny być uwzględnione w opracowanym harmonogramie. Jego zdaniem 

budżet powinien być podzielony na priorytety, najpierw powinny być realizowane 

najważniejsze zadania a następnie mniej pilne potrzeby, a za takie uznaje zakup 24 kamer za 

kwotę prawie 3 mln zł. Wspomniał również o mieszkaniach służbowych oraz o 

unieważnionych przetargach. Uważa, że wykonywanie naraz kilku zadań w Cisowej nie jest 

właściwe w czasach „ciężkiego” budżetu. W jego opinii budżet jest niedoszacowany o ok. 30 

mln, brakuje środków, żeby zrealizować w pełni zadanie i trzeba będzie je dołożyć w środku 

roku.    
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Artur Maruszczak stwierdził, że czasami w przetargu wpłynie tylko jedna oferta i zostaje 

ogłoszony kolejny, aby było więcej ofert i można było wybrać tańszą. Zdarza się tak, że 

oferty w kolejnych przetargach będą wyższe, takie jest ryzyko.  

 

Przewodniczący Rady Miasta przed dopuszczeniem do głosu kolejnego rozmówcy, ogłosił 

przerwę, która trwała od 15:40 do 15:50. 

 

Po przerwie głos zabrał radny Grzegorz Chudomięt. W nawiązaniu do wypowiedzi dyrektora 

MZBK zapytał co miał na myśli mówiąc, że zaczyna odmawiać wspólnotom podwyżek.  

 

Stanisław Węgrzyn wyjaśnił, że to, iż zgłasza swój sprzeciw nie zawsze jest równoznaczne z 

tym, że wspólnota nie podwyższy tych opłat. 

 

Grzegorz Chudomięt wspomniał o dofinansowaniu do MZK rzędu 13 mln i o pustych 

autobusach. Ponadto zapytał o remont mostu na kanale w Blachowni w kwocie  2 mln 400 

tys. zł., były takie ustalenia, że połowę kosztów pokryje gmina a połowę firmy pracujące na 

tym terenie, czy te ustalenia są aktualne.  

 

Artur Maruszczak poinformował, że zadanie to miało kosztować 1 mln zł, wiadomo już po 

przetargu, że będzie to kwota 2 mln 400 tys. zł. W budżecie jest 500 tys. po stronie 

przychodów, więc proporcje się zmieniły.  

 

Grzegorz Chudomięt zapytał ile kosztuje utrzymanie jednej tężni rocznie.  

 

Artur Maruszczak odpowiedział, że nie ma dokładnych danych, ale jest to kwota rzędu ok. 

30-40 tys. związana z zakupem solanki do tężni. 

 

Grzegorz Chudomięt zwrócił uwagę, że nie będzie czynne lodowisko na orliku w 

Kędzierzynie, którego koszt utrzymania wynosi ok. 50 tys. zł miesięcznie, a czynne byłoby  

2-3 miesiące w roku. Jego zdaniem jest to zła decyzja. Zwrócił również uwagę na koszty 

utrzymania filii biblioteki, których jego zdaniem jest za dużo. Wspomniał również o kosztach 

MZK.  

 

Prezydent Miasta poinformowała, że lodowisko zamknięte zostało 3 lata temu i związane było 

z urządzeniem chłodzącym, które powoduje, że przy temperaturze 0 stopni już jest woda. Na 

chwilę obecną nie ma możliwości uruchomienia lodowiska.  

 

Grzegorz Chudomięt stwierdził, że w trakcie zamknięcia lodowiska można było wprowadzić 

odpowiednie zmiany.  

 

Katarzyna Dysarz zwróciła uwagę, że miasto szykuje się do potężnej inwestycji – łącznika z 

obwodnicą północną, który będzie służył przede wszystkim mieszkańcom Sławięcic.  

 

Adam Oczoś zwrócił uwagę, że koszty inwestycji z miesiąca na miesiąc rosną i każdy 

mieszkaniec odczuwa rosnące wydatki. Można nie być do końca zadowolonym z tego 

budżetu, ale jest skrojony na miarę możliwości. Dodał, że Klub Radnych Sabiny 

Nowosielskiej będzie głosował za budżetem.  
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Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady Miasta przeszedł do 

kolejnego punktu porządku obrad. 

 

7) głosowanie wniosków zmian w projekcie uchwały budżetowej, o których mowa w pkt. 6, 

oraz autopoprawki Prezydenta Miasta;  

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie przyjęcie autopoprawki I Prezydenta 

Miasta do projektu uchwały budżetowej na rok 2023 : 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta 

Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (9) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Jacek Król, Katarzyna Kukolka-

Bogocz, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (1) 

Marek Piasecki 

 

Prowadzący obrady poinformował, że autopoprawka I została przyjęta, Następnie poddał pod 

głosowanie przyjęcie autopoprawki II Prezydenta Miasta do projektu uchwały budżetowej na 

rok 2023: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta 

Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (9) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Jacek Król, Katarzyna Kukolka-

Bogocz, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (1) 

Marek Piasecki 

 

Prowadzący obrady poinformował, że autopoprawka II została przyjęta. 

 

8) głosowanie nad przyjęciem uchwały budżetowej z uwzględnieniem przegłosowanych 

wniosków i autopoprawki Prezydenta Miasta. 

 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2023 z uwzględnieniem autopoprawek Prezydenta 

Miasta: 
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta 

Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (9) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Jacek Król, Katarzyna Kukolka-

Bogocz, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (1) 

Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że budżet na rok 2023 został przyjęty. 

 

UCHWAŁA NR LIII/623/22 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 20 grudnia 2022 r. 

w sprawie uchwalenia budżetu miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2023  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

  

2. Uchwalenie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023-2035 

1) odczytanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na 

lata 2023-2035; 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023-2035 

odczytała Joanna Hariasz, Skarbnik Miasta.  

 

2) odczytanie  opinii  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej 

o przedłożonym projekcie uchwały o wieloletniej prognozie finansowej na lata 2023-2035 

 

Uchwałę nr 578/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Opolu z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie opinii o przedłożonym projekcie uchwały o 

wieloletniej prognozie finansowej miasta Kędzierzyn-Koźle, odczytała Wiceprzewodnicząca 

Rady Miasta Halina Mińczuk. 

3) odczytanie opinii lub wniosków poszczególnych komisji stałych Rady 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja stosunkiem 

głosów: ,,za” - 4, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 2, pozytywnie zaopiniowała projekt 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023-2035. 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Andrzej Kopacki, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 7, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie 

zaopiniowała projekt wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023-2035. 
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Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Ewa Odulińska, poinformowała że  komisja 

jednogłośnie 7 głosów ,,za”, pozytywnie zaopiniowała projekt wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2023-2035.  

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 6, „przeciw” - 5, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie 

zaopiniowała projekt wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023-2035.  

 

4) odczytanie stanowiska Prezydenta Miasta do opinii lub wniosków poszczególnych komisji 

stałych Rady 

 

Z uwagi na brak wniosków komisji do projektu wieloletniej prognozy finansowej na lata 

2023-2035,  Przewodniczący Rady Miasta przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

 

5) odczytanie autopoprawek Prezydenta Miasta do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023-2035 

 

Autopoprawkę I oraz autopoprawkę II do złożonego Zarządzeniem Prezydenta Miasta 

Kędzierzyn-Koźle z dnia 15 listopada 2022 roku projektu uchwały wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2023-2035, odczytała Joanna Hariasz, Skarbnik Miasta. 

 

6) dyskusja nad nieuwzględnionymi przez Prezydenta Miasta wnioskami komisji stałych 

Rady oraz nad autopoprawkami Prezydenta Miasta do projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023-2035 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta przeszedł do 

kolejnego punktu porządku obrad.  

 

7) głosowanie wniosków zmian w projekcie uchwały, o których mowa w pkt. 6 

 

Z uwagi na brak wniosków komisji do projektu wieloletniej prognozy finansowej na lata 

2023-2035,  Przewodniczący Rady Miasta przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

 

8) głosowanie nad przyjęciem uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2023-2035 z uwzględnieniem przegłosowanych wniosków oraz 

autopoprawek Prezydenta Miasta. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023-2035 z uwzględnieniem autopoprawek 

Prezydenta Miasta: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta 

Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (9) 
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Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Jacek Król, Katarzyna Kukolka-

Bogocz, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (1) 

Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR LIII/624/22 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 20 grudnia 2022 r. 

w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023-2035  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Przed przystąpieniem do części drugiej porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta ogłosił 

przerwę, która trwała od 12:38 do 12:50. 

 

CZĘŚĆ II – SPRAWY BIEŻĄCE 

 

1) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 

elektryczną i paliwa gazowe dla Miasta Kędzierzyn-Koźle wraz z autopoprawką. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja stosunkiem 

głosów: ,,za” - 4, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 2, pozytywnie zaopiniowała ww. 

projekt uchwały.  

 

Grzegorz Chudomięt stwierdził, że coraz popularniejsza się staje fotowoltaika, zapytał czy 

sieci elektroenergetyczne, które działają w jedną i drugą stronę mogą powodować jakieś 

bariery przy zwiększonej produkcji fotowoltaicznej.  

 

Piotr Stańczuk, przedstawiciel firmy Ecovidi Doradztwo środowiskowe i energetyczne 

stwierdził, że mogą się zdarzyć problemy z odbiorem energii z fotowoltaiki, jednak pytanie  

jest do operatora sieci dystrybucyjnej.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały wraz z 

autopoprawką pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Andrzej 

Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Tomasz Scheller, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Grzegorz Chudomięt, Grażyna Filipowicz , Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian 

Pszon, Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 
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Ewa Stogniew 

NIEOBECNI (1) 

Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR LIII/625/22 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 20 grudnia 2022 r. 

w sprawie przyjęcia założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa 

gazowe dla Miasta Kędzierzyn-Koźle  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

2) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego  

i obszaru rewitalizacji w Kędzierzynie-Koźlu. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja stosunkiem 

głosów: ,,za” - 4, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie zaopiniowała ww. 

projekt uchwały.  

 

Fabian Pszon zwrócił się z pytaniem, czy podjęcie takiej uchwały nakłada na mieszkańców, 

którzy chcieliby sprzedać mieszkanie w tym obszarze, jakieś dodatkowe wymogi czy 

trudności w zbyciu takiej nieruchomości. 

 

Artur Maruszczak wyjaśnił, że przy sprzedaży mieszkania w tym rejonie, gmina ma prawo 

pierwokupu, ale nie było jeszcze takiego przypadku aby gmina z tego prawa skorzystała.  

 

Mikołaj Miścicki uzupełnił, że jest to pewna niedogodność, ponieważ wydłuża procedurę 

sprzedaży nieruchomości, zamiast jednej umowy muszą być dwie. Najpierw jest umowa 

przedwstępna, z której będzie wynikała wola zawarcia umowy i cena, następnie jest druga 

ostateczna poparta oświadczeniem gminy, że nie skorzysta z prawa pierwokupu.  

 

Fabian Pszon dopytał, jaką korzyść ma miasto z wyznaczenia tego obszaru. 

 

Mikołaj Miścicki poinformował, że gmina nie mogła tego uniknąć, nie dało się wyznaczyć 

obszaru rewitalizacji z rezygnacją z prawa pierwokupu.  

 

Kierownik Wydziału Strategii, Rozwoju i Środków Pomocowych, Beata Pierzchlewicz 

zwróciła uwagę, że gmina może uzyskać korzyści ze względu na to, że nieruchomości objęte 

obszarom rewitalizacji będą mogły być poddane procesom wyprowadzenia ze stanów 

kryzysowych oraz dodatkowym funduszom.  

 

Fabian Pszon zwrócił uwagę, że mieszkańcy martwią się trudnościami ze zbyciem takiej 

nieruchomości i zwrócił się z prośbą o uspokojenie mieszkańców poprzez opublikowanie 

informacji na ten temat. 

 

Ireneusz Wiśniewski zapytał, czy podwójne umowy będą generować wyższe koszty. 
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Artur Maruszczak wyjaśnił, że będą tylko nieznacznie wyższe koszty notarialne, ponieważ 

notariusz będzie się musiał dwa razy zająć tą samą sprawą, ale będą to koszty po stronie 

kupującego.  

 

Mecenas dodał, że dla osób kupujących na kredyt nic się nie zmieni, ponieważ i tak musi 

zawrzeć notarialna umowę przedwstępną. 

 

Michał Nowak zapytał, czy Urząd Miasta czeka 30 dni na  wydanie zarządzenia o rezygnacji 

z prawa pierwokupu, czy jest gotowy na pójście na rękę nabywcom i skrócenie tego czasu do 

minimum.  

 

Artur Maruszczak poinformował, że jest to kwestia paru lub parunastu dni maksymalnie, ale 

jak będzie potrzeba można ten tryb jeszcze przyśpieszyć.  

 

Grzegorz Chudomięt zapytał jaka cena będzie obowiązywała jeżeli gmina zechce zakupić 

nieruchomość zgodnie z prawem pierwokupu.  

 

Zastępca prezydenta poinformował, że będzie dokładnie ta jaka była w umowie 

przedwstępnej.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Ewa 

Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (2) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz, 

Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (3) 

Andrzej Kopacki , Jacek Król, Tomasz Scheller 

NIEOBECNI (1) 

Marek Piasecki 

 

Radny Jacek Król z powodu problemów z zagłosowaniem w systemie eSesja, oddał głos 

„przeciw” poprzez oświadczenie do protokołu.  

 

Radny Andrzej Kopacki z powodu problemów z zagłosowaniem w systemie eSesja, oddał 

głos „za” poprzez oświadczenie do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR LIII/626/22 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 20 grudnia 2022 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru 

rewitalizacji w Kędzierzynie-Koźlu  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2022. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 9, „przeciw” - 3, „wstrzymujących się” - 0, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , 

Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (3) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Jacek Król 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Fabian Pszon 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Scheller 

NIEOBECNI (1) 

Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR LIII/627/22 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 20 grudnia 2022 r. 

w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2022  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

4) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2022-2035 wraz z autopoprawką. 
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Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 8, „przeciw” - 3, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały wraz z 

autopoprawką pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , 

Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (3) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Jacek Król 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Fabian Pszon 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Scheller 

NIEOBECNI (1) 

Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR LIII/628/22 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 20 grudnia 2022 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 

2022-2035  
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków z budżetu Gminy Kędzierzyn-

Koźle, których niezrealizowane kwoty nie wygasają z upływem roku budżetowego 2022. 

 

Skarbnik Miasta Joanna Hariasz wyjaśniła treść ww. projektu uchwały.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , 
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Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, 

Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (2) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wiesław Fąfara 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Scheller 

NIEOBECNI (1) 

Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR LIII/629/22 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 20 grudnia 2022 r. 

w sprawie ustalenia wykazu wydatków z budżetu Gminy Kędzierzyn-Koźle, których 

niezrealizowane kwoty nie wygasają z upływem roku budżetowego 2022 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

6) Podjęcie uchwały w sprawie petycji o podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia 

przedmiotowego z podatku od nieruchomości. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Michał Nowak poinformował, że 

komisja zajęła stanowisko zgodnie ze stanowiskiem Prezydent Miasta Kędzierzyn-Koźle –  

nie  zachodzą okoliczności uzasadniające dokonanie przez Radę  Miasta Kędzierzyn-Koźle 

zmiany Uchwały XXIV/279/2004  lub  podjęcie  odrębnej  uchwały  w  przedmiocie  

postulowanego  w  petycji objęcia  zwolnieniem  również  okresu  realizacji  inwestycji,  

polegających  na  modernizacji nieruchomości znajdujących się w gminnej ewidencji 

zabytków.  

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie (5 głosów ,,za”) przyjęła ww. stanowisko. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam 

Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 

Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 



17 
 

Tomasz Scheller 

NIEOBECNI (1) 

Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR LIII/630/22 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 20 grudnia 2022 r. 

w sprawie petycji o podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia przedmiotowego z podatku 

od nieruchomości  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie wniosku o podjęcie działań zmierzających do „budowy 

przystanku kolejowego na os. Żabieniec oraz „przystosowania stacji kolejowej Kędzierzyn-

Koźle Zachodnie do zatrzymywania się pociągów osobowych dalekobieżnych w kierunku 

Nysy i Gliwic”. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Michał Nowak poinformował, że 

komisja zajęła stanowisko zgodnie  ze  stanowiskiem  Prezydent  Miasta  Kędzierzyn-Koźle  

–  Rada  Miasta  Kędzierzyn-Koźle podjęła już uprzednio wnioskowane działania. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie (5 głosów ,,za”) przyjęła ww. stanowisko. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, 

Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Kopacki  

BRAK GŁOSU (3) 

Ewa Czubek , Jacek Król, Tomasz Scheller 

NIEOBECNI (1) 

Marek Piasecki 

 

Radny Jacek Król z powodu problemów z zagłosowaniem w systemie eSesja, oddał głos „za” 

poprzez oświadczenie do protokołu.  

 

Radna Ewa Czubek z powodu problemów z zagłosowaniem w systemie eSesja, oddała głos 

„za” poprzez oświadczenie do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR LIII/631/22 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 20 grudnia 2022 r. 

w sprawie wniosku o podjęcie działań zmierzających do „budowy przystanku 

kolejowego na os. Żabieniec oraz „przystosowania stacji kolejowej Kędzierzyn-Koźle 

Zachodnie do zatrzymywania się pociągów osobowych dalekobieżnych w kierunku  

Nysy i Gliwic”  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

8) Podjęcie uchwały w sprawie wniosku w przedmiocie „nadania nazwy przeprawie mostowej 

na Kanale Gliwickim, w ciągu obwodnicy północnej”. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Michał Nowak poinformował, że 

komisja zajęła stanowisko zbieżne ze stanowiskiem pani prezydent – negatywne rozpatrzenie 

omawianego wniosku, tylko z jedną różnicą, pani prezydent proponowała, aby zobowiązać się 

do podjęcia prac w sprawie nadania nazwy mostowi, natomiast komisja nie uznaje, aby każdy 

wniosek o nadanie nazwy powinien automatycznie prowadzić do nadania nazwy. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji stosunkiem głosów: 5 głosów ,,za”, 1 głos ,,przeciw”, 

przyjęła ww. wniosek. 

 

Fabian Pszon podzielił się opinią, że ta nazwa mu się podoba, na posiedzeniu komisji 

zagłosował za nadaniem nazwy i dzisiaj również będzie tak głosował.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek 

Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, 

Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (2) 

Fabian Pszon, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Grzegorz Chudomięt, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć 

BRAK GŁOSU (1) 

Grażyna Filipowicz  

NIEOBECNI (1) 

Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 
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UCHWAŁA NR LIII/632/22 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 20 grudnia 2022 r. 

w sprawie wniosku w przedmiocie „nadania nazwy przeprawie mostowej na Kanale 

Gliwickim, w ciągu obwodnicy północnej”  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Radna Grażyna Filipowicz  z powodu problemów z zagłosowaniem w systemie eSesja, oddała 

głos „za” poprzez oświadczenie do protokołu. 

 

9) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 

2023. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że plan pracy na ten rok jest tożsamy z 

poprzednim rokiem.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-

Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 

Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Chudomięt 

NIEOBECNI (1) 

Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR LIII/633/22 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 20 grudnia 2022 r. 

w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2023 

 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

10) Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje  

i zapytania radnych. 

 

Ireneusz Wiśniewski zapytał o awarię oświetlenia na kozielskim rynku. 
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Zastępca prezydenta miasta poinformował, że oświetlenie zostało przepięte na inny obwód, 

ale w środę wykonawca będzie robił przegląd.  

 

Andrzej Kopeć zapytał o zagospodarowanie terenu boiska przy byłym gimnazjum na osiedlu 

Pogorzelec. 

 

Wojciech Jagiełło stwierdził, że ten teren formalnie należy jeszcze do szkoły, ale trzeba go 

będzie w przyszłości zagospodarować.  

 

Prezydent Miasta dodała, że Promyczek chciałby aby był tam ładny ogród, gmina czeka na 

dofinansowanie. 

 

Dominik Szustakiewicz zwrócił uwagę, że pytał o ten teren już 3 lata temu i dostał podobną 

odpowiedź. Zastanawia się, czy Promyczek ma potrzeby na aż tak duży teren. Podkreślił, że 

brakuje w tym miejscu miejsc parkingowych.  

 

Andrzej Kopeć zgodził się z przedmówcą odnośnie brakujących miejsc parkingowych na tym 

terenie. Zwrócił również uwagę na parkowanie w pobliżu pasów na przejściu dla pieszych, że 

względu na brak miejsca, co stwarza niebezpieczne sytuacje.  

 

Michał Nowak zapytał, czy miasto zamierza się ubiegać o środki na budowę dróg 

rowerowych z programu Urzędu Marszałkowskiego „Opolskie na rowery”. Zwrócił się 

również z pytaniem o skuteczność monitoringu, cała ściana kamienicy na rogu rynku i ul. 

Sądowej została pomazana czarnym graffiti, czy udało się ustalić sprawców.  

 

Artur Maruszczak poinformował, że ten program jest już zamknięty, są przewidziane na te 

zadania środki z Unii Europejskiej.  

 

Prezydent Miasta poinformowała, że o ustalenie sprawcy graffiti musi zapytać komendanta 

Straży Miejskiej. 

 

Sławomir Wołkowiecki zwrócił się z pytaniem, czy na Rondzie Milenijnym zostały 

zidentyfikowane pojazdy ciężarowe powyżej 15 ton, które wjeżdżają pod zakaz.  

 

Artur Maruszczak odpowiedział, że jest to trudne do zidentyfikowania, czy pojazd ma 

powyżej 15 ton. Gmina jest dysponentem kamer, nagrania są przekazywane na policję. 

 

Sławomir Wołkowiecki zwrócił uwagę, że ciągnik z naczepą przekracza dmc 15 ton i w 

związku z tym jest zobligowany do objazdu obwodnicą, ale wiele pojazdów skraca drogę po 

świeżo wyremontowanym asfalcie, który pod ciężarem zostanie zniszczony. Ponadto zapytał 

jakie są plany na przyszłość, aby poprawić bezpieczeństwo i jakość odśnieżanych chodników.  

 

Artur Maruszczak stwierdził, że co roku jest ten sam problem, koszty odśnieżania rosną. W 

trakcie opadów nie da się tak odśnieżyć, żeby było czarno, teraz jeżdżą pługi i powinno się to 

poprawić.  
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Sławomir Wołkowiecki zapytał, czy mieszkaniec posesji musi odśnieżać chodnik, jeżeli 

oddziela go od posesji pas zieleni.  

 

Artur Maruszczak wyjaśnił, że zgodnie z regulaminem właściciel posesji powinien odśnieżyć 

chodnik, który leży na działce przylegającej do posesji. 

 

Sławomir Wołkowiecki zadał kolejne pytanie, czy Straż Miejska kontroluje zaśnieżone 

chodniki przy takich posesjach. 

 

Prezydent Miasta poinformowała, że większość strażników w ostatnim czasie była chora, 

więc nie przypuszcza, że były takie kontrole.  

 

Wobec wyczerpania dyskusji w tym temacie, Przewodniczący Rady Miasta przeszedł do 

kolejnego punktu porządku obrad.  

 

11) Wolne wnioski. 

 

Prowadzący obrady poinformował o terminie następnej sesji, która odbędzie się w czwartek 

26 stycznia 2023 r. o godzinie 14:00.  

 

12) Zakończenie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz 

Wiśniewski, zamknął LIII sesję Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

 

         Przewodniczący obrad  

           Ireneusz Wiśniewski  
 

Sesja zakończyła się o godzinie 14:12.  
Protokołowała: Xymena Wąsowicz 
 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 


